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Abstract (en)
An envelope (1) has a closure flap (5) which is attached on the opening side to the one envelope wall, the front wall (2), can be folded over towards
the other envelope wall, the rear wall (3), and can be stuck down when it has been folded over onto the rear wall (3) by means of an adhesive label
(9) which is stuck over a cutout (8). In order to obtain a printing region which is unimpaired by the cutout (8) with rational manufacture, the cutout
(8) is located in the rear wall (3) and the adhesive label (9) is stuck over the cutout (8) from the inside of the envelope, the front wall (2) having a
separation coating (11) on the outside in its region opposite the cutout (8) or the cut-out part (12) being suspended detachably in the cutout by
connection webs (14) which interrupt the peripheral cutting line (13). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Umschlag (1) weist eine öffnungsseitig an der einen Umschlagwand, der Vorderwand (2), angesetzte und zur anderen Umschlagwand, der
Rückwand (3), hin umklappbare Verschlußklappe (5) auf, die umgeklappt an der Rückwand (3) mittels eines über eine Ausstanzung (8) geklebten
Klebeetiketts (9) festklebbar ist. Um bei rationeller Herstellung einen durch die Ausstanzung (8) unbeeinträchtigten Bedruckungsbereich zu erhalten,
liegt die Ausstanzung (8) in der Rückwand (3) und ist das Klebeetikett (9) von der Umschlaginnenseite her über die Ausstanzung (8) geklebt, wobei
die Vorderwand (2) an der Außenseite in ihrem der Ausstanzung (8) gegenüberliegenden Bereich eine Trennlackschicht (11) aufweist oder der
ausgestanzte Teil (12) durch die umfangseitige Stanzlinie (13) unterbrechende Verbindungsstege (14) lösbar in der Ausstanzung hängt.
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